
Rada Miejska Ciechocinka 

 

Protokół nr V/2024 

V sesja Rady Miejskiej Ciechocinka 

Obrady rozpoczęto 6 sierpnia 2024 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Dziarski 

2. Dariusz Jaworski 

3. Marcin Majchrzak 

4. Robert Marzec 

5. Alicja Murawiec 

6. Aldona Nocna 

7. Agnieszka Rybczyńska 

8. Karolina Rytter 

9. Daniel Skibiński 

10. Sebastian Sobieraj 

11. Zbigniew Stawiszyński 

12. Marcin Strych 

13. Dariusz Szadłowski 

14. Krzysztof Zakrzewski 

15. Piotr Zakrzewski 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

 

- p. Przewodniczący - Otwieram V Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej Ciechocinka IX 

kadencji. Bardzo serdecznie witam Pana Burmistrza wraz z zarządem Gminy Miejskiej 

Ciechocinek. Witam zgromadzonych radnych.  

 

2. Wybór sekretarza i protokolantów 

 

- p. Przewodniczący M. Strych - Dziękuję za obecność szanownych gości i obsługę 

informatyczną, i Biura Rady, spośród których tu Pań proponuję, aby zostały 

protokolantkami dzisiejszej sesji - Pani Maja Masłowska i Pani Justyna Małecka. Jeżeli 

nie zobaczę sprzeciwu, uznam, że Państwo akceptują taki wybór protokolantek 

dzisiejszego posiedzenia. Nie widzę sprzeciwu, dziękuję bardzo. Jednocześnie na 

sekretarza dzisiejszego posiedzenia proponuję Panią radną Alicję Murawiec. Pani Alicja 

zgadza się? 

- p. A. Murawiec - Tak. 



- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Nie widzę również sprzeciwu dla tego wyboru. 

Także będziemy prosić o liczenie głosów Panią Alicję Murawiec.  

 

3. Przedstawienie porządku obrad 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, porządek V Sesji Rady Miejskiej Ciechocinka 

otrzymaliście Państwo za pośrednictwem aplikacji e-sesja. Był on również dostępny 

publicznie. Porządek przedstawia się następująco: otwarcie posiedzenia, wybór 

Sekretarza i protokolantów, przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie projektów 

uchwał w następujących sprawach. Jest to zmiana uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Ciechocinka na 2024 rok. Kolejna uchwała to zmiana Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Ciechocinka na lata 2024-2035. W dalszej kolejności uchwała  

w sprawie zmiany statutu Miejskiego Centrum Kultury w Ciechocinku oraz uchwała -

ustalenie wysokości opłat za pobyt i wyżywienie dziecka w Żłobku 

Samorządowym ,,Bajeczka’’ w Ciechocinka. Na tym zakończylibyśmy dzisiejsze 

posiedzenie. Czy są uwagi, co do porządku obrad? Nie widzę. W związku z tym 

rozumiem, że Państwo akceptują zaproponowany porządek i możemy przejść do 

rozpatrywania kolejnych uchwał. 

 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) zmiana uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na 2024 rok 

 

- p. Przewodniczący - Jako pierwsza uchwała nr V/40/2024 - zmiana uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na 2024 rok. Pytam, czy któraś z komisji Rady 

Miejskiej miała sposobność spotkać się i opiniować powyższy projekt uchwały? Nie 

widzę. W związku z tym przechodzimy do punktu - dyskusja. Panie Burmistrzu, czy Pan, 

tudzież Pan Skarbnik chciałby zabrać głos w tej sprawie? Tak, Panie Skarbniku, proszę. 

- p. Skarbnik W. Zalewski - Szanowni Państwo radni, chciałbym przedstawić zmiany 

budżetowe związane z tym projektem. To są zmiany absolutnie niezbędne w tym 

momencie, które chcielibyśmy zaproponować. W sumie zmiany zmniejszają dochody 

budżetu o 479 400 zł, z czego dochody bieżące zwiększają się o 10 600 zł, dochody 

majątkowe zmniejszają się o 490 000 zł. Podobnie wydatki - zmniejszają się o 479 400 

zł, z tego dochody bieżące zwiększają się o 10 600 zł. Wydatki majątkowe zmniejszają 

się o 490 000 zł. Po zmianach dochody budżetu wynoszą 79 683 984,63 zł. Dochody 

bieżące - 71 725 835,18 zł. Dochody majątkowe - 7 958 149,45 zł. Wydatki ogółem -  

91 651 295,08 zł. Wydatki bieżące - 76 461 102,06 zł. Wydatki majątkowe - 15 190 193,02 

zł. Co było przyczyną, czy powodem tych zmian? Otóż podstawą była potrzeba 

wydłużenia działania w zakresie zadania ,,Renowacja Kościoła pw. Św. Apostołów Piotra 

i Pawła’’. Ta dotacja musi być rozpatrywana w dwóch transzach, osobno za rok 2024  

i osobno za rok 2025, ponieważ cała operacja skończy się pod koniec roku 2025.  

W związku z tym, konieczne było uwzględnienie tego typu przedsięwzięcia w ramach 



Wieloletniej Prognozy Finansowej, a tym samym przekazanie części dochodów  

i wydatków na następny rok, ponieważ w ramach aplikacji, w której uczestniczymy, 

finansowanie tego zadania przebiega post factum, czyli ubiegamy się o kolejną transzę 

finansowania dopiero po wykazaniu wydatków w tym zakresie. Ponadto w ramach 

zadania „Renowacja Kościoła”, musieliśmy część dochodów z tego tytułu przenieść do 

innego paragrafu, ponieważ Regionalna Izba Obrachunkowa zwróciła uwagę, że Minister 

Finansów wypowiedział się, że środki związane z finansowaniem z BGK nie są 

dochodami z Polskiego Ładu, mimo, że wszystkie nagłówki dotyczące operacji 

związanych z tym projektem, mają winietkę „Polski Ład”, to są to środki z Funduszu 

COVID-19, a zatem należało zarówno zmienić klasyfikację - wprowadzić dodatkowo 

operację do załącznika COVID-19 i ten zmieniony załącznik włączyć do projektu 

uchwały. Ponadto z uwagi na potrzebę finansowania wydatków związanych z refundacją 

podatku VAT  od paliw gazowych, środki przyznane na ten cel przez Wojewodę 

Kujawsko-Pomorskiego w wysokości 10 600 zł, są to dochody i wydatki bieżące, 

proponujemy wprowadzić po to, żeby te dodatki refundować. To jest cała zmiana 

związana z tym projektem dlatego, żeby nie zwiększać obciążenia na tej sesji z uwagi na 

jej nadzwyczajność. Proszę o przyjęcie projektu uchwały. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję, Panie Skarbniku. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby 

zabrać głos? Jesteśmy w punkcie dyskusja. Nie widzę. W związku z tym zamykam 

dyskusję i przechodzimy do głosowania uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia 

budżetu. Panią Radną Alicję Murawiec poproszę o zaprezentowanie wyników 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na 2024 rok 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja Murawiec, Aldona Nocna, 

Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Sebastian Sobieraj, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Dziarski, Daniel Skibiński, Zbigniew Stawiszyński 

 

- p. A. Murawiec - Na sesji obecnych jest 12 radnych. Wszyscy jednogłośnie przyjęli 

uchwałę i byli za. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. 

 



b) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ciechocinka na lata 2024-2035 

 

- p. Przewodniczący - Możemy przejść do kolejnego punktu, jakim jest zmiana 

Wieloletniej Prognozy Miasta Ciechocinka na lata 2024-2035. Jest to uchwała nr V/41/24 

i tu również proszę o kilka słów komentarza, a przepraszam! Może najpierw zapytam, czy 

któraś z komisji miała sposobność spotkać się i omówić przedmiotowy projekt uchwały? 

Nie widzę. Przechodzimy w takim razie do dyskusji. Panie Skarbniku, czy zechciałby Pan 

w kilku słowach omówić te zmiany? 

- p. Skarbnik - Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo radni, jak już wspominałem, kwestia 

dotyczy uwzględnienia w wykazie przedsięwzięć operacji związanej z dotacją dla Parafii 

Rzymskokatolickiej w sprawie renowacji kościoła. Po wprowadzeniu tego przed-

sięwzięcia, w okresie dwuletnim, będzie możliwe po podpisaniu przez Burmistrza 

umowy, co do tej dotacji i zgłoszenie do aplikacji BGK gotowości podpisania informacji  

o podpisaniu umowy, a tym samym rozpoczęcie operacji związanej z dotacją. Dlatego też 

proszę Państwa o przyjęcie proponowanego projektu. Dodatkowo zaktualizowano 

oczywiście dochody i wydatki związane z dwoma zarządzeniami, które były między 

jedną, a drugą sesją podjęte. To zarządzenia nr 145 i nr 152... 

- p. Przewodniczący - … zmieniające Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta. Radną 

Alicję Murawiec proszę o zaprezentowanie wyników głosowania, jak wszystkie osoby 

oddadzą swój głos. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ciechocinka na lata 2024-2035 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja Murawiec, Aldona Nocna, 

Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Sebastian Sobieraj, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Dziarski, Daniel Skibiński, Zbigniew Stawiszyński 

 

- p. A. Murawiec - Na 12 obecnych radnych wszyscy byli za. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Podjęliśmy tę uchwałę jednogłośnie. 

 

 

 



c) zmiana statutu Miejskiego Centrum Kultury w Ciechocinku 

 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy do kolejnego punktu porządku. Jest to uchwała  

w sprawie zmiany statutu Miejskiego Centrum Kultury w Ciechocinku. Proszę  

o wystąpienie przedstawicieli komisji, które to komisje opiniowały przedmiotowy 

projekt. Z tego co wiem, była to na pewno Komisja Oświaty. W związku z tym, proszę  

o zabranie głosu przewodniczącą Agnieszkę Rybczyńską. 

- p. A. Rybczyńska - Panie Przewodniczący, Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki 

i Promocji Miasta pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Czy którakolwiek komisja, inna niż Komisja 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta procedowała ten temat? Nie widzę. 

W związku z tym rozpoczynam dyskusję w przedmiotowej sprawie, a do dyskusji  

w pierwszej kolejności zgłosiła się Pani Prezes Uniwersytetu dla Aktywnych  

w Ciechocinku, Pani Grażyna Ochocińska. Oddaję głos Pani Prezes. 

- p. G. Ochocińska - Dzień dobry Państwu. Co prawda byłam na Komisji Kultury i już 

mówiłam, ale jeszcze Państwo radni doszli, więc dopowiem. W statucie jest bardzo ważna 

sprawa dla miasta, ale też dla Miejskiego Centrum Kultury. Mianowicie, nadanie imienia 

Miejskiemu Centrum Kultury - Janusza Majewskiego. To jest światowej sławy reżyser, 

scenograf, pisarz, który był bardzo związany z Ciechocinkiem. Który nakręcił tutaj dwa 

filmy. Pierwszy to Państwo wszyscy na pewno już obejrzeli - ,,Excentrycy’’ 

i drugi, dokumentalny ,,Jazz Outsider’’ z miejscowym naszym jazzmenem, Panem 

Adamem Jędrzejowskim. Premiera obu tych filmów odbyła się w naszym kinie 

ciechocińskim, czyli w Miejskim Centrum Kultury. Jak rozmawialiśmy, to Pan 

Przewodniczący się tak zastanowił, że jednak tam jest biblioteka, ale Pan Majewski był 

też pisarzem, wydał też szereg książek. Odbywały się spotkania, gdzie podpisywał te 

książki, u nas w Ciechocinku. Od początku powstania, właściwie od nadania imienia 

Skweru Ekscentryków, o nazwę tego skweru wystąpił Uniwersytet dla Aktywnych, 

odbywa się corocznie Festiwal „Wielki jazz w małym Ciechocinku”. Przez te 5/6 lat Pan 

Janusz Majewski zawsze uczestniczył, zawsze nas wspomagał. Mało tego, jeżeli trzeba 

było jakąś pomoc, to również ją okazywał. Chciałam jeszcze nadmienić, że brał udział 

również w innych naszych i nie tylko naszych imprezach, jak np. otwarcie wystaw obok 

filmu i książki ,,Excentrycy’’ itd. Także był tu obecny ciałem i duchem, i również 

przyjeżdżał na kurację do Ciechocinka też niejednokrotnie. Nie tylko pracował  

w Ciechocinku, ale i odpoczywał, więc był z tym miastem bardzo związany. Dlatego 

uhonorowanie tego wielkiego reżysera uważam za zaszczyt dla miasta, który wydaję mi 

się, że będzie jednoznacznie obfitował w jakieś profity również. Jeżeli mogę jeszcze jedną 

rzecz dodać, poza nadaniem statutu, bo nie wiem, czy potem udzieli mi Pan głosu, Panie 

Przewodniczący? 

- p. Przewodniczący - Proszę o trzymanie się tematu. 

- p. A. Ochocińska - Dobrze. To ja później jeszcze też poproszę. To dziękuję ślicznie. 



- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Jesteśmy w punkcie dyskusja. Czy ktoś jeszcze  

z Państwa chciałby zabrać głos? Radny Dariusz Szadłowski, proszę. 

- p. D. Szadłowski - Dziękuję, Panie Przewodniczący. Oczywiście tutaj na komisjach 

wszyscy głosowali jednogłośnie za nadaniem imienia Pana Majewskiego Miejskiemu 

Centrum Kultury. Ja mam tylko do Pani pytanie. Jak nazywał się ten drugi tytuł filmu 

Pana Majewskiego? 

- p. A. Ochocińska - ,,Jazz Outsider’’. To jest dokumentalny film. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos jeszcze w tym 

punkcie? Jeżeli nie, to ja tylko takie trzy słowa, że to naprawdę jest wielki zaszczyt, było 

poznać świętej pamięci Janusza Majewskiego. Cieszymy się, że odcisnął takie piętno na 

naszym mieście, a dzisiejszy dzień i podjęcie tej uchwały, która - mam nadzieję - że za 

chwilkę się dokona, będzie takim ukoronowaniem tej działalności, tego co zrobił dla 

miasta, ale myślę, że tutaj Uniwersytet dla Aktywnych w Ciechocinku, który kultywuję 

pamięć po Panu Januszu Majewskim pewnie ma w zanadrzu inne pomysły, ale to że tak 

powiem - przy innej okazji. Ja może, ponieważ jest to chwila w pewien sposób taka 

podniosła, pozwolę sobie, co prawda Pani Prezes jeszcze wspomniała, przeczytać może 

uzasadnienie tak, aby osoby, które też nas słuchają żeby przybliżyć im sylwetkę świętej 

pamięci Janusza Majewskiego. Także jeżeli Państwo pozwolą, ja przeczytam 

uzasadnienie do tej uchwały. 

„Janusz Majewski tchnął w mieszkańców Ciechocinka nowego ducha. Spowodował 

korzystne zmiany w myśleniu i postrzeganiu naszego domu. Ożywił kulturalnie, wzniecił 

bodźce do działania. Majewski uznawany jest za wielkiego reżysera z kilku kluczowych 

powodów. Był nie tylko reżyserem, ale także scenarzystą, pisarzem i wykładowcą 

akademickim. Jego twórczość obejmuję różnorodne gatunki filmowe od dramatów, po 

komedie, co świadczy o jego wszechstronności. Jego filmy często nawiązywały do 

estetyki retro, co nadawało im unikalny charakter. Nakręcony w głównej mierze  

w Ciechocinku w 2015 film pod tytułem ,,Excentrycy, czyli po słonecznej stronie ulicy’’, 

można postawić w jednym rzędzie z takimi klasykami jak ,,Zaklęte Rewiry’’ czy ,,C.K. 

Dezerterzy’’, które są doskonałymi przykładami mistrzostwa w tworzeniu atmosfery 

minionych epok. Artysta zdobył liczne nagrody, w tym Platynowe Lwy za całokształt 

twórczości na Festiwalu Polskich Filmów Fabularnych oraz złoty medal „Zasłużony 

Kulturze Gloria Artis”. „Excentrycy” również zostali obsypani sporą liczbą nagród. 

Potwierdza to jego wkład w rozwój polskiej kinematografii. Jako wykładowca  

w Państwowej Wyższej Szkole Filmowej w Łodzi oraz Rektor Warszawskiej Szkoły 

Filmowej, Majewski miał ogromny wpływ na kształcenie nowych pokoleń filmowców. 

Jego kariera trwała ponad 6 dekad, co świadczy o jego nieustającej pasji do kina. 

Dokonując adaptacji filmowej książki pt. ,,Excentrycy’’ autorstwa Włodzimierza 

Kowalewskiego, przyczynił się do zwiększenia popularności Ciechocinka. Pomógł  

w ukazaniu uroków i walorów tego miejsca szerszej publiczności, co miało pozytywny 

wpływ na turystykę. W Ciechocinku otwarto także Skwer Ekscentryków, co stało się 

atrakcją turystyczną i miejscem wydarzeń. Film jest pełen muzyki jazzowej, która oddaje 

klimat powojennej Polski. W ciągu całej kariery Majewski współpracował  



z utalentowanymi artystami przy tworzeniu ścieżek dźwiękowych do swoich filmów. 

Jerzy Matuszkiewicz, Wojciech Kilar, Andrzej Korzyński czy Wojciech Karolak - autor 

kompozycji znajdujących się na soundtracku z „Excentryków” - to tylko niektóre 

przykłady gwiazdozbioru skupionego wokół wielkiego reżysera. Dzięki niemu jazz jest 

silnie kojarzony z Ciechocinkiem. Jednym z najbardziej znanych wydarzeń jest „Festiwal 

wielki jazz w małym Ciechocinku”. Jazz stał się integralną częścią kulturalnego 

krajobrazu miasta. Wzmacnia poczucie wspólnoty i dumy z miasta, jakim jest 

Ciechocinek. Majewski jest również autorem filmu dokumentalnego z 2022 roku  

o mieszkańcu Ciechocinka Adamie Jędrzejowskim – perkusiście jazzowym, który  

w złotej epoce polskiego jazzu, na przełomie lat 50-tych i 60-tych XX wieku 

współpracował z najwybitniejszymi instrumentalistami tamtego okresu, grając  

w zespołach Krzysztofa Komedy i Andrzeja Trzaskowskiego. Oba filmy przyczyniły się 

również do wzrostu zainteresowania historią i kulturą regionu, co z kolei wpłynęło na 

większe zaangażowanie lokalnej społeczności w działania kulturalne. Mieszkańcy 

Ciechocinka, którzy brali udział jako statyści w „Excentrykach” oprócz zarobku, mogli 

wynieść z tego kilka wartości dodanych, jak np. zdobycie unikalnego doświadczenia 

filmowego, poznanie kulis tworzenia filmu i współpraca z profesjonalnymi aktorami oraz 

ekipą filmową. Janusz Majewski przyjeżdżał do uzdrowiska również prywatnie na 

kurację, a w międzyczasie uczestniczył w spotkaniach autorskich, wystawach i w innych 

inicjatywach organizowanych między innymi przez Uniwersytet dla Aktywnych. W ten 

sposób mieszkańcy przyczynili się do promocji swojego miasta. Ich praca nad wspólnym 

projektem, takim jak film czy festiwal zacieśniła więzi między nimi. Rodzina artysty 

wyraziła zgodę i zadowolenie, w związku z tym uhonorowanie reżysera przez nadanie 

Miejskiemu Centrum Kultury w Ciechocinku imienia Janusza Majewskiego, jest jak 

najbardziej zasadne.” 

Tyle tytułem uzasadnienia do uchwały. Jeżeli nie widzę dalszych głosów w dyskusji… 

Pan Burmistrz chce coś dodać, proszę. 

- p. Burmistrz - Bardzo dziękuję, Panie Przewodniczący. Ja bym chciał zwrócić uwagę na 

to, że faktycznie ta inicjatywa spodobała się rodzinie, która się zaangażowała w tworzenie 

tego miejsca, które może powstać także w Miejskim Centrum Kultury. To, co nawet nas 

doświadczyło, bo ostatnio był w Ciechocinku Pan Jacek Cygan, który też miał możliwość 

współpracować z Panem Majewskim i takich osób jest wiele. Cieszymy się, że 

Ciechocinek został wybrany, bo podczas komisji Państwo to też mówili. Ciechocinek 

będzie pierwszym miejscem, w którym pamiątki, o których Pani Prezes mówiła, znajdą 

swoje miejsce i zostaną pokazane szerszemu gronu kuracjuszy naszego miasta, ale także 

województwa, więc serdeczne podziękowania za inicjatywę dla Uniwersytetu dla 

Aktywnych. Za to, że Państwo jesteście związani nie tylko z filmem ,,Excentrycy’’, ale 

także z tym, co on porusza, czyli z jazzem. Właśnie o to chodzi, aby takie środowiska, jak 

Państwo angażowały się w tego typu inicjatywy. Dzięki Radzie Miasta  

i zaangażowaniu Państwa radnych, takie pomysły znajdują odzwierciedlenie, chociażby  

w dzisiejszym momencie, w którym Państwo macie możliwość wyrażenia swojej opinii 



na temat tego, czy podzielacie tę inicjatywę, czy też aprobujecie jej pomysł. Bardzo 

dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Wobec braku chętnych do dyskusji, zamykam dyskusję. 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały w sprawie zmiany w statutu Miejskiego 

Centrum Kultury w Ciechocinku. Proszę o oddawanie głosów. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany statutu Miejskiego Centrum Kultury w Ciechocinku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja Murawiec, Aldona Nocna, 

Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Sebastian Sobieraj, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Dziarski, Daniel Skibiński, Zbigniew Stawiszyński 

 

- p. A. Murawiec - Na obecnych 12 Radnych wszyscy jednogłośnie zagłosowali za 

uchwałą o przyjęciu statutu Miejskiego Centrum Kultury. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. 
 

d) ustalenie wysokości opłat za pobyt i wyżywienie dziecka w Żłobku 

Samorządowym "Bajeczka" w Ciechocinku 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy zatem to do kolejnego projektu uchwały. Projekt 

dotyczący ustalenia wysokości opłat za pobyt i wyżywienie dziecka w Żłobku 

Samorządowym ,,Bajeczka’’ w Ciechocinku. Proszę o wystąpienia przedstawicieli tych 

komisji, które procedowały przedmiotowy projekt uchwały. Komisja Oświaty, proszę. 

- p. A. Rybczyńska - Panie Przewodniczący, Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki 

i Promocji Miasta pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Czy jakieś inne komisje zajmowały się 

projektem? Nie widzę. W związku z tym otwieram dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji, zamykam dyskusję i przechodzimy do głosowania 

projektu uchwały. Można głosować. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości opłat za pobyt i wyżywienie dziecka w Żłobku Samorządowym 

"Bajeczka" w Ciechocinku  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja Murawiec, Aldona Nocna, 

Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Sebastian Sobieraj, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Dziarski, Daniel Skibiński, Zbigniew Stawiszyński 

 

- p. A. Murawiec - Na obecnych 12 radnych, 12 głosowało za. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Rada podjęła uchwałę jednomyślnie. Szanowni 

Państwo, na tym wyczerpaliśmy porządek dzisiejszej sesji. Dobrze, poproszę jeszcze 

Panią Prezes w takim razie o zabranie głosu. 

-  p. A. Ochocińska - Chciałam bardzo podziękować wszystkim radnym. Przepraszam 

wzruszam się, bo to długi ciąg pracy od pierwszego spotkania, poprzez właśnie to 

podsumowanie i to uhonorowanie. Także bardzo dziękuję za takie głosowanie. Gratuluję 

Panu dyrektorowi i współczuję, bo będzie musiał popracować, zmienić statut i pieczątki 

itd. Cóż taka jest praca. Za to wszyscy będziemy mogli się cieszyć, że Miejskie Centrum 

Kultury jest imienia tak znakomitego człowieka, jakim był Janusz Majewski. Dziękuję 

bardzo. 

- p. Przewodniczący - Dziękujemy, prosimy o więcej Pani Prezes, a ja poproszę 

wszystkich teraz o powstanie do Hymnu. 

- p. Przewodniczący - Zamykam V Sesję Rady Miejskiej. 

 

Na rozpoczęcie i zakończenie sesji odsłuchano Hymn RP.  

 

Na tym protokół zakończono.   

 

Protokołowały:                           Sekretarz obrad:                 Przewodniczący                                                                                                               

             Rady Miejskiej: 

Justyna Małecka 

Maja Masłowska   Alicja Murawiec      Marcin Strych 

 

  


